
Ulvilan seuraparlamentti 21.11.2023 
Cafe Hellman klo 18.00 – 20.30 
 
Läsnä:  
Manu Rantamäki, Kullaan Urheilijat ry 
Pekka Tuori, Harjunpään Tuisku ry 
Vesa Anttila, Evänräväyttäjät ry. 
Johanna Haikonen, Ulvilan Voimistelu ja Liikunta ry. 
Janne Suonperä, Ulvilan Pesä-Veikot ry. 
Juha Virta, Ulvila Sport Team ry, 
Mikael Laine, Sivistyslautakunta 
Markku Nevala, Ulvilan kaupunki 
 

PÖYTÄKIRJA 
 
1§ KOKOUKSEN AVAUS 
Puheenjohtaja Rantamäki avasi kokouksen klo 18.00 

 
2§ LIIKUNTASTRATEGIAN PÄIVITYS 
Ulvilan liikuntapalveluiden liikuntastrategian päivittämistyöryhmän puheenjohtaja Mikael Laine esitteli 
vielä keskeneräistä liikuntastrategian päivitystyötä seuraparlamentille. 
 
3§ FRIITALA-TALON KÄYTTÖ / TIMLE-JÄRJESTELMÄN KÄYTTÖ 
Nevala esitteli jäsenille TIMLE- ajanvarausjärjestelmän käyttöä. TIMLE yritetään saada kaupungin internetsivuille helpommin esille käyttäjiä varten. 

 
4§ LIIKUNTAPAIKKARAKENTAMISEN TILANTEET ERI KOHTEISSA  
Mynsterin jalkapallokenttä, Kaskelotti tekonurmi, Skeittiparkki, Kullaan urheilukenttä, Frisbeegolfradat, Väinönraitin kunnostamisen jatkaminen. 
Nevala esitteli liikuntapaikkojen investointirakentamisen tilanteet. Kirjattiin seuraavia korjaustarpeita: 
Kullaan urheilukentälle punaista kivituhkaa lisää ja pinnoitteen kunnostus, Vanhankylän kentän pinnoitteen tarkistus ja mahdollinen kunnostus, 
Friitalan koulun ulkovalaistuksen parantaminen liikuntasalin sisääntulon kohdalta, Harjunpään urheilukentän pinnoitteen kivituhkan lisääminen ja 
kentän kunnon tarkistus. UVL toivoi myös, että koulujen liikuntavälineistöä nykyaikaistettaisiin, koska niitä käyttävät myös iltakäyttäjät. Tätä 
uudistamista voisi tehdä koulun ja liikuntapalveluiden yhteishankinnoilla. 

 
5§ SEUROJEN EDUSTAJIEN AJANKOHTAISET ASIAT 
UP-V ry: Joukkueita on tullut lisää. Uusi seuratyöntekijä Annika Koivumäki on aloittanut tehtävässään. LumiLokki-leiri on valmistelussa ja v. 2025 
Ulvilassa järjestetään alueleiri, jonne on tulossa n. 1500 junioria vanhempineen. Tieto leiristä tulisi jakaa myös Ulvilan yrittäjille. UVL ry: yli 400 
jäsentä. Perustettu erityislasten ryhmä uutena toimintana. Harjunpään Tuisku ry: Uutena toimintana mahdollisesti alkaa jalkapalloilu. Yksi joukkue 
tulossa seuraan. Frisbeegolfrata on kovassa käytössä. Kuntosalilla käy hyvin porukkaa. Joogaryhmä toimii Hp koululla. Ust ry: Jäsenmäärä kasvussa. 
Kenttäolosuhteet vievät Poriin harrastajia. Vanhankylän koulun pihalle erikseen hiekkalaatikko. Oppilaat käyttävät pituushyppypaikkaa 
hiekkalaatikkona ja se aiheuttaa vaaratilanteita. Kullaan Urheilijat ry: Toiminta nollassa. Ei tiloja ja liikuntapaikkoja. Akuutti vetäjäpula. Toivotaan 
Ulvilan kaupungin käyttävän Harjulan tilaa mahdollistamaan Koskin koululaisten, seurojen ja liikuntaryhmäläisten liikkumisen Kullaan alueella. 
Evänräväyttäjät ry: Kaskelotin käyttö talviharjoittelussa aloitettu. Naparannan kehittäminen melontatoimintaan ei ole edennyt, koska Karhuseudun 
pienhankkeiden haku ei ole vieläkään avautunut. 

 
6§ SEURAPARLAMENTIN PUHEENJOHTAJAN VALINTA VUODELLE 2024 
Ulvilan seuraparlamentin uudeksi puheenjohtajaksi valitaan v. 2024 Ulvilan Voimistelu ja Liikunta ry:n Johanna Haikonen. 

 
7§ MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Seurojen lausunnot mahdollisen tekonurmipohjaisen maapohjahallin rakentamiseksi tulee lähettää Nevalalle 8.12.mennessä. 
Liikuntapalveluiden avustuksien haku aukeaa maaliskuussa 2024. Jaossa 53.500 €. 
Satakunnan liikuntastrategia 2030 luonnos. Seurat voivat käydä vielä kommentoimassa luonnosta Satakunnan LiiKun sivuilla 

 
8§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja Rantamäki päätti kokouksen klo 20.30 
 
Kokouksen puolesta 
  Markku Nevala 
  Liikunta- ja nuorisopalveluiden päällikkö 


